
       MINNESANTECKNINGAR 

       Ordförandekonferens 

       Måndag 27 september 2021, kl 10.00-12.10 

       Digitalt via Teams 

 

Dagordning: 

-Information från Distriktet och Riks 

-Uppmaning till föreningarna att rapportera hur uppstarten efter restriktionerna har gått, 

max tre minuter per förening 

-Uppmaning att skicka in bilder och text till ove.goransson@bohuslan.pro.se på de 

aktiviteter som bedrivits, detta kommer att användas till lokalbilagan som kommer med 

tidningen PRO Pensionären. 

-Frågeställningar från föreningarna. 

 

 

Ove Göransson hälsar alla välkomna. De digitala ordförandekonferenserna varje månad 

började i våras och verkar mycket uppskattade. 

 

Ove  informerar att det finns hopp för föreningar som har problem. Han tar som exempel 

Uddevalla/Ljungskile som har 340 medlemmar och verkligen har ansträngt sig och nu har 

fått ihop en komplett styrelse samt ett antal aktiviteter.  

 

PRO riks har deltagit i en demonstration i Stockholm om högre pension.  

 

Lena Törnquist informerar att det fortfarande finns kvar Trippelskraplotter som kan säljas 

till den 30/11. 2020 inbringade Trippelskrapet 11,6 Mnkr (en minskning med 2 Mnkr 

jämfört med 2019).  

 

PRO riks har ute Gysinge till försäljning och det finns en intressent.  

Folkhögskolan, som är en del av PRO, berörs inte av försäljningen. Kurserna kommer att 

förläggas på andra ställen.  

 

Fr o m 9/9 får Sveriges kvinnor ingen pension under resten av året om man jämför med 

männens pensionsnivå. 
 

PRO har yttrat sig över Tandvårdsutredningen. 
 

PRO Bohuslän har möjlighet att få med en distriktsbilaga i PRO Pensionärens nummer i 

december. Alla föreningar uppmanas att skriva något om aktiviteter som bedrivits. Skicka 

text och bilder till Ove som förmedlar till tidningen. Kersti poängterar att bilderna behöver 

vara av bra kvalitet! 
 

Riksorganisationen  kommer att ha Dialogmöten i februari/mars. Distriktsstyrelsen 

föreslår att de kommer till Uddevalla 10/2-22. 
 

mailto:ove.goransson@bohuslan.pro.se


Norra Älvsborg har ett stort evenemang i Vänersborg med stöttning av sitt distrikt. 

Göteborg har haft evenemang i Slottskogen. Kan PRO Bohuslän arrangera något till våren? 

Distriktets verksamhetsgrupp kommer att planera för detta. 
 

Ljungskile folkhögskola är bokad och klar för höstmötet 25 november. Föreningarna ska 

anmäla ombuden senast 19 oktober. 
 

Distriktets arbetsutskott har deltagit i möte med Västsvenska rådet där det bl a diskuteras 

samarbete mellan distrikten.  
 

Ingrid Duwe och Kent Nilde har fått distriktsstyrelsens uppdrag att upprätta förslag till 

svar på remiss från Riks om Handlingsprogram och Stadgar. Svaret kommer att tas med 

på möte med Västsvenska rådet.  
 

Nästa år är Kongress. 
 

PRO riks har anställt Åsa Nordenskiöld som medlemsutvecklare som har startat upp ett 

medlemsvärvarprojekt för att öka medlemsantalet. Hon bygger upp verksamheten i form 

av en raket. Kent Nilde är utsedd av distriktsstyrelsen att ingå i projektet som Raket-

byggare.  

 

Ingrid Duwe informerar om att Kållered har haft svårt att få ihop en styrelse men lyckats 

få en interimstyrelse till årsmötet nästa år.  

 

Distriktsstyrelsen håller på att skapa en Kontaktgrupp som kan besöka föreningarna och 

ge stöttning med t ex utbildning i styrelsearbetet. Ingrid vill ha besked om intresse finns 

bland föreningarna att få besök. Meddela detta till Lena! 
 

PRO riks anordnar en kurs ”Tryggare ekonomi på äldre dar” 10-11 november. Anmälan 

görs direkt till riks.  
 

Jan-Erik Christensen informerar om distriktets kursutbud som har skickats ut till alla 

föreningar i ”Studienytt”. 
 

Frågan om kommunernas engagemang i form av KPR diskuteras. Ulla-Britt Winkler håller 

en diskussionsdag den 30/9 om KPR-frågor. Ulla-Britt menar att den viktigaste frågan just 

nu att ta upp i KPR är att ta reda på vart extrapengarna som kommunerna fått till 

äldreomsorgen har gått. Kommunerna bör kunna visa vad de har gjort. Ulla-Britt redogör 

för vad som gäller för extrapengarna. 
 

Då det är val nästa år uppmanas föreningarna att försöka bjuda in kommunpolitiker till 

”debattaftnar”, medlemsmöten m m för att få politikens syn på hur de ser på äldre-

frågorna.  
 



Den 15 oktober genomförs en nationell temadag om digitaliseringens möjligheter och 

utmaningar. PRO deltar bl a  med ett seminarium om PRO:s Arvsfondsprojekt DigiSen 

som genomförs i Kalmar. De tittar bl a på förenklingar i 1177. 

 

Ove informerar om LPR Södra och Norra. LPR Södra fungerar bra men LPR Norra har inte 

haft möte på länge. Detta behöver tas tag i.  

 

Ove ställer fråga om hur det ser ut med föreningarnas ekonomi. Revisorerna har sett över 

distriktets ekonomi som har ett överskott varav en del eventuellt skulle kunna fördelas till 

föreningarna. Frågan kommer att behandlas i distriktets arbetsutskott. 

 

Information från föreningarna: 

 

PRO Stala, Viktor Simensen: Har haft styrelsemöten men inga medlemsmöten. Ekonomin 

är inte så god. Kommer att ha årsmöte i oktober/november. Har tappat ett antal med-

lemmar. 

 

PRO Brodalen, Lena Rydenstam: Har haft årsmöte med många deltagare. Har tre med-

lemsmöten i höst. 170 medlemmar. Kommer att bli av med sin lokal. Ekonomin går back! 

 

PRO Forshälla, Iréne Börjesson: Hade ingen verksamhet i våras. Äger en bygdegård där de 

har sin lokal. 267 medlemmar. Årsmöte 28/9. Har god gemenskap och har ett antal 

aktiviteter igång. 

 

PRO Hermansby, Bengt Eklund: Haft utomhusaktiviteter hela året och hade årsmöte innan 

sommaren. Medlemsträffar utomhus. Hade aktivitet ute på friluftsdagen. Kommer att 

delta på Kungälvsmässan (får stöd från distriktet). 27/10 har de höstmöte. Startar nu upp 

cirklar. Ekonomin går precis runt. 

 

PRO Kaprifolen, Eva Bohman Petterson: Är i full gång. I somras hade de en grilldag. Har 

utomhusaktiviteter. Cirklarna är också igång. Fått fler deltagare till boulen. Har god 

ekonomi. Planerar för utflykter samt en medlemsträff där deltagarna får lära sig om 

hjärtstartare.  

 

PRO Kungshamn, Gunnar Lundqvist: Haft årsmöte. Har utomhusaktiviteter och 

studiecirklarna har kommit igång. Planerat resa till Tyskland. Ganska bra ekonomi. 

 

PRO Landvetter, Ingrid Duwe: Har ingen egen lokal. Startar nu upp verksamheter. Har en 

caféverksamhet varannan fredag som är ryggraden i föreningen. Har hyfsad ekonomi men 

har inte full styrelse. 

 

PRO Lysekil, Frank Olsson och Gun Dahl: Har sångkörer, promenader, aktiviteter startar 

upp. Haft årsmöte. Ekonomin är sådär. 

 



PRO Morlanda, Thore Berntsson: 416 medlemmar. Har promenader. Deltog vid ”Öppet 

varv” i augusti med ca 25 medlemmar som hjälpte till. Årsmöte 2/9 med 70 deltagare då 

de också bjöd på mat. Aktiviteter är igång. Lokalen är fullbokad. Skall ha en resa i 

november. Hyfsad ekonomi. 

 

PRO Munkedal, Ove Göransson: Haft sommarcafé. Aktiviteter igång. Haft årsmöte med 86 

deltagare och mat. Har lokal i hembygdsgården. Tappat medlemmar men får också nya. 

Den ekonomiska situationen är att de överlever. 

 

PRO Mölndal, Eva Berg: Har årsmöte nästa vecka. Har aktiviteter igång. Har ringt runt till 

80+ under pandemin. Har en förslagslåda. Haft småträffar. Planerar eventuellt en resa i 

februari/mars. Har kommittémöten. God ekonomi. Arbetar aktivt med att få in nya 

medlemmar till styrelsen.  

 

PRO Mölnlycke, Karin Abrahamsson: Årsmöte 9/9 med 25 deltagare. Har aktiviteter igång. 

På friluftsdagen hade de poängpromenad. Ekonomin är bra. Deras bidrag från kommun 

kommer att ändras.  

 

PRO Skogslyckan, Håkan Magnusson: Årsmöte 29/10. Aktiviteter igång. Har bl a Bingo. 

Har haft en hemlig resa samt kommer att ha en adventsresa i december. Tappat ca 50 

medlemmar, är nu 460 medlemmar. Ska delta vid Äldremässa 2022. Ekonomin är att de 

överlever. Kommunen har gått ut med att föreningarna kan ansöka om bidrag pga 

pandemin. Föreningen skickar in ansökan. 

 

PRO Skredsvik, Kent Albinsson: Ingen rapport pga tekniska problem. 

 

PRO Stenungsund, Björn Friberg: Haft digitala styrelsemöten hela tiden under pandemin 

men har nu övergått till fysiska. Har fått hyresrabatt från kommunen. Höstmöte 2020/ 

Årsmöte 2021 den 4/10. Alla aktiviteter är igång. Har tappat medlemmar, nu 936 

medlemmar. Har måndagscaféer i samarbete med kommunen och Spf, varannan gång 

digitalt och varannan gång fysiska träffar med olika föreläsare och fika. Kommer att delta 

vid kommunens Seniormässa i april. Har ordinarie höstmöte 8 november.  

 

PRO Strömstad, Marita Ekeroth: Hyr lokal i Folkets hus. Verksamheten är igång. Hade 

årsmöte 24/8 med 70 deltagare. Tappat ca 50 medlemmar. Haft resa till Koster med 90 

deltagare. Teaterresa till Säffleteatern är på gång. Har räkfrossa 19/10. Ekonomin är inte 

jättebra. Tar ut avgift för mattcurlingen men det är inte populärt bland deltagarna. 

 

PRO Sävedalen, Thomas Jägebratt: Haft årsmöte 13/9 samt medlemsmöte. Har inte så 

mycket verksamhet igång förutom kören och boule. Ekonomin är ganska bra. 

 

PRO Tanum, Eunice Norgren: Haft utomhusaktiviteter hela tiden, bl a kulturvandringar. 

Alla aktiviteter igång. Årsmöte slutet av augusti. Har medlemsmöte i oktober och 



höstmöte i november. Tappat några medlemmar och fått några nya. Bra ekonomi. Har 

lokal som de har råd med. 

 

PRO Uddevalla/Ljungskile, Jan Gunnarsson: Konstaterar att de är igång. Planerar för 

våren.  

 

PRO Tjörn, Lars Angelin: Alla aktiviteter igång. Har resa till Nossebro. Ekonomin är sådär. 

Har ingen styrelselokal utan får hyra till styrelsemötena. Problem att kassören har avlidit 

och ansvarig för hemsidan har slutat.  

 

 

 

Kersti informerar om ny flik på distriktets hemsida – ”Händer i föreningarna”. 

Föreningarna lägger in aktiviteter på sin hemsida, skickar bild + meddelande till Kersti 

som lägger ut länk på distriktssidan. 

För kurser i distriktet kommer man att kunna anmäla sig på hemsidan. Studienytt 

kommer också att läggas upp där.  

 

Lena påminner om att man ska anmäla sig till Höstmötet 25 november via länken på 

hemsidan eller via länken som finns i det utskickade mailet. 

 

Ove tackar alla för engagemanget och avslutar mötet. 

 

 

Minnesanteckningar förda av 

 

Ann-Christine Friberg  

som också förmedlar information från distriktsstyrelsen att föreningarna inte behöver 

skicka in Årsredovisningarna till distriktet! 
 

 

 

 


